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Or. 0002.6.2022 

PROTOKÓŁ NR XXXIX/2022 

RADY MIASTA WYSOKIE MAZOWIECKIE 

z dnia 23 czerwca 2022 r. 

 

 Z posiedzenia XXXIX sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzo-

nej w dniu 23 czerwca 2022 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazo-

wieckiem. 

 Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11 30 . Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, 

w momencie otwarcia uczestniczyło 13 radnych w związku z czym Przewodniczący Rady 

stwierdził, prawomocność posiedzenia. Radni Przemysław Alkowski i Józef Sokolik dołączyli 

do posiedzenia po otwarciu obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości (listy obecności w 

załączeniu).  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że porządek obrad został rad-

nym dostarczony wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

5. Raport o stanie miasta za 2021 rok. 

a) Przedstawienie raportu o stanie miasta  Wysokie Mazowieckie. 

b) Debata nad raportem. 

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzo-

wi Miasta Wysokie Mazowieckie. 

6. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2021 rok. 

a) Opinie komisji stałych w sprawie sprawozdania  finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta za 2021 rok. 

b) Wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Miasta. 

c) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie: 

- przedłożonego przez Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2021r. 

- wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

d) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu miasta za 2021 r. 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta. 

f) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzo-

wi Miasta Wysokie Mazowieckie. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście 

Wysokie Mazowieckie na rok szkolny 2022/2023. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Wysokiem Mazowieckiem. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wyso-

kie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2022-2025. 

11. Interpelacje i wnioski. 

12. Sprawy różne. 

13. Zapytania i wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do porządku ob-

rad. Nie zgłoszono. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głoso-

wało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty jedno-

głośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 

radnym pocztą elektroniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - 

nie wniesiono, następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady 

Miasta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głoso-

wało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogło-

śnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

 Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres 

od  27 maja 2022 roku  do 23 czerwca 2022 roku (informacja w załączeniu do protokołu )  

przedstawił Burmistrz Miasta Wysokie Mazowiecki Jarosław Siekierko. 

 Ponadto Burmistrz Miasta poinformował o: 

• otrzymanych środkach w wysokości około 15 mln 663 tys. z drugiego naboru Fundu-

szu Inwestycji Strategicznych Polski Ład; 11 mln 200 tys. przewidziano na budowę 

tzw. trzeciej części obwodnicy miasta, która uwzględnia przebudowę linii wysokiego 

napięcia, otrzymano już promesę. Inwestycja umożliwi zakończenie podzielonej na  

trzy etapy obwodnicy miasta,  powstawanie terenów  przemysłowo-usługowych 

i mieszkaniowych. 
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• decyzji Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, w przedmiocie wpisania w 

bazę remontową na rok 2024 połączenia ścieżek rowerowych z Drogi Krajowej Nr 66 

z pierwszym etapem obwodnicy miasta. 

• otrzymanych środkach  w wysokości około  4 mln 500 tys na  remont stadionu, bu-

dowę drugiego boiska z nawierzchnią sztuczną, wymianą nawierzchni na pierwszym 

boisku łącznie z oświetleniem i wybudowanie budynku około 400-450 m2 w związku 

z dużą ilością drużyn młodzieżowych i koniecznością zapewnienia zaplecza w postaci 

np. szatni. 

• wygranej sprawie w Sądzie Najwyższym z projektantem dworca autobusowego. 

Sprawa została skierowana do ponownego rozpatrzenia. Sąd Najwyższy ,,wytknął” 

Sądowi Apelacyjnemu, że umowa nie zawarta umowa nie została dogłębnie przeana-

lizowana. 

• Burmistrz Miasta odniósł się do kwestii poruszonej na ostatniej sesji w przedmiocie 

ogrzewania, gazu i cen ciepła odnośnie objęcia taryfą, nie ma jeszcze korekt, wystą-

piono o taki dokument. Otrzymano korektę na ZGM, na swoje kotłownie w danych 

budynkach. 

• Miasto kupuje tylko w PGNiG, mamy swojego opiekuna bezpośredniego w PGNiG, 

cena gazu aktualna to bardzo dobra cena, zaczyna funkcjonować na rynku.”   

 Burmistrz podał przykład Siemiatycz, którym raz wystawiono korekty następ-

nie cofnięto.  Odniósł się do sytuacji na rynku ciepła, wskazał, że prowadzonych było 

dużo zabiegów w przedmiocie minimalizacji cen dla mieszkańców miasta, najniższych 

kosztów życia mieszkańców, tak jak w przypadku podatków i opłat lokalnych czy 

opłat za gospodarowanie odpadami zawsze stanowiły priorytet działań Burmistrza.  

Radny Bogdan Matuszewski zapytał o :  

i. Dalsze plany w sprawie gazyfikacji budynku przy ulicy Przechodniej. 

ii. Nasadzenia przy drodze krajowej, ponieważ projekt nie przewiduje nasadzeń,  a dro-

ga jest zrobiona bardzo ładnie i funkcjonalnie, wpłynęło by to na obiór inwestycji.   

W odpowiedzi: Burmistrz Miasta Jarosłąw Siekierko wskazał, że na gazyfikację budynku przy 

ul.Przechodniej odbył sie przetarg  i został unieważniony, ze względu na kwoty, dodatkowo 

pojawiło się  różne podejście  do inwestycji mieszkańców bloku, i znaczny wzrost cen gazu. 

 Miasto jest gotowe na inwestycję  są wydane warunki, jest zrobiona dokumentacja. 

 W przedmiocie nasadzeń przy Drodze Krajowej Nr 66 prowadzone są rozmowy z 

Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie bez 

uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

 

Ad. 5 Raport o stanie miasta za 2021 rok. 

a) Przedstawienie raportu o stanie miasta  Wysokie Mazowieckie. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że raport wpłynął do Rady Mia-

sta w ustawowym terminie, zgodnie z art. 28 aa ustawy o samorządzie gminnym, wszystkie 

komisje analizowały raport, który jest również dostępny na Biuletynie Informacji. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko przedstawił raport o stanie miasta za 2021 rok. 

b) Debata nad raportem. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że obecnie odbędzie się debata 

nad raportem. Stwierdził, że do Rady Miasta nie wpłynęło żadne zgłoszenie od mieszkańców 

miasta do udziału w debacie nad raportem. Poprosił przewodniczących stałych 

komisji o przedstawienie opinii na temat raportu o stanie miasta Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki poinformował, że 

komisja zapoznała się i przyjęła raport pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że raport 

został przyjęty bez uwag. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował, że komisja fi-

nansowa nie miała uwag i wydała opinię pozytywną.  

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta poinformował, że komisja przyjęła raport 

bez uwag. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski poinformował, że komisja przyjęła 

raport jednogłośnie z opinią pozytywną.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził debatę nad raportem o stanie 

miasta za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że w ubiegłym roku było więcej gło-

sów w dyskusji, brak głosów świadczy o tym, że jest dobrze. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński wskazał, że świadczy to również o tym że 

nie ma zgłoszeń w tej kwestii ze strony mieszkańców miasta, raport dotyczy całego spektrum 

działalności miasta, pomimo że radni są po to by zgłaszać kwestie szczegółowe, patrząc ogól-

nie na działalność miasta o czym świadczą rankingi, do całości nie ma uwag, cieszy to jak 

miasto wygląda i gratuluję Panu Burmistrzowi. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że uwagi, które wnosił w ubiegłym 

roku zostały uwzględnione, raport zawiera olbrzymią informację, przedstawia rzeczywisty 

aktualny stan w jakim miasto się znajduje, co robi i co będzie robiło, należy podziękować 

Panu Burmistrzowi. Uważam, osobiście żeby raport, był krótszy bo rzeczywiście trzeba trochę 

czasu poświecić, aby go przeczytać, wszystko jest jednak skompilowane w jednym miejscu, 

łatwo można przechodzić pomiędzy rozdziałami, nie ma uwag.  

Radny Bogdan Matuszewski powiedział, że to kwestia tak zorganizowania raportu, żeby był 

jak najbardziej czytelny, tych uwag jest coraz mniej, przychylił się do pozytywnych opinii, 

radny wskazał, że dla przyszłych raportów pomocne będzie skrócenie formy zapisu, najważ-

niejsze jest to, nie ma konieczności dyskusji o stanie miasta, a można omawiać kwestię formy 

zapisu.  



Strona 5 z 12 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński wskazał, że raport obejmuje całe spek-

trum działalności miasta, biorąc pod uwagę zakres działalności miasta, niekiedy nie da się 

opisać mniej, wychodzi na to, że tyle tego jest. 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta. 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowa-

nie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Wysokie 

Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał projekt uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych, za 

przyjęciem 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIX/224/2022 w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta 

Wysokie Mazowieckie w załączeniu do protokołu) 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko złożył podziękowanie Przewodniczącemu Rady Miasta 

i Radnym Rady Miasta, wskazując, że nie było negacji proponowanych pomysłów, które były 

przez Radę akceptowane. Rada przyznawała środki, o czym świadczy, aż 11 zmian w budżecie 

miasta. Wszystko jest ważne, ale najważniejszy jest święty spokój, dzięki któremu można 

funkcjonować, tak jak w każdej dziedzinie funkcjonowania.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.6 Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie z wykonania 

budżetu miasta za 2021 rok , zostało przekazane już w miesiącu maju, sprawozdania były 

omawiane na komisjach stałych i komisji rewizyjnej. Poprosił przewodniczących o 

przedstawienie opinii komisji.  

Pozytywne opinie komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2020 rok 

przedstawili: 

- przewodniczący komisji ds. rodziny i polityki społecznej 

- przewodniczący komisji kultury i oświaty 

- przewodniczący komisji funkcjonowania miasta 

- przewodniczący komisji finansowej 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski odczytał opinię komisji (w 

załączeniu do protokołu) oraz wniosek komisji Rewizyjnej do Rady Miasta o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie (w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok (w załączeniu do 

protokołu) oraz opinię w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miasta Wysokie Mazowieckie wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 2021 

rok (w załączeniu do protokołu). 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

miasta . 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0 

radnych. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIX/225/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta) 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie za 2021 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14 

radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXXIX/226/2022 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Wysokie Mazowieckie w załączeniu do protokołu). 

Po podjęciu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Przewodniczący Rady Miasta wraz z Wiceprzewodniczącymi Rady w imieniu zebranych 

przekazali gratulacje Burmistrzowi Miasta wraz z symbolicznym bukietem kwiatów. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wskazał, że  nie funkcjonuje sam w związku z tym chce 

przekazać podziękowania Dyrektorom oraz Kierownikom Referatów Urzędu; 

Organizacyjnego,Finansowego, Inwestycji i Remontów oraz Rolnictwa, Miejskiemu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej , Urzędowi Stanu Cywilnego,Straży Miejskiej oraz wszystkim 

Pracownikom Urzędu i jednostek organizacyjnych miasta. 

 Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek ogłosił przerwę.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście 

Wysokie Mazowieckie na rok szkolny 2022/2023. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Wysokie Mazowieckie na rok szkolny 

2022/2023 radni otrzymali pocztą elektroniczną. Projekt był przedmiotem analizy komisji 

kultury i oświaty oraz komisji funkcjonowania miasta, poprosił o opinię. 

Pozytywne opinię do projektu przedstawili: 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska wskazała, że ,,uchwała pode-

jmowana jest corocznie na potrzeby ustalenia wysokości zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci niepełnosprawnych do najbliższej szkoły, przedszkola, od oddziału przedszkolnego w 

szkole podstawowej innej formy wychowania przedszkolnego lub ośrodka rewalidacyjno-

wychowawczego. Ceny paliw bardzo się zmieniły na chwile obecną. Według projektu uchwały 

ceny wynoszą:  
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 1) Benzyna - 7,96 zł za 1 litr  

2) Olej napędowy - 7,46 zł za 1 litr  

3) LPG - 3,61 zł za 1 litr 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski wskazał, że komisja 

wydała opinię pozytywną, ,,średnie są rzeczywiste“  jest naliczana  z jakiegoś okresu, usta-

lamy cene na dzisiaj, ,,stawki nie mogły być wyższe ponieważ jest to cena średnia“, a 

proponowane stawki wskazują na ,,życzliwe podejście do odbiorców“. Przewodniczący ko-

misji zapytał co będzie w sytuacji przywrócenia stawki vatu, w związku z tym, że ,,było to 

przedmiotem roważań komisji“ , czy jest możliwość przeliczenia tego?  

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wskazał, że średnia jednostka ceny  w  projekcie uch-

wały jest ceną brutto, wystarczającym rozwiązaniem jest przeliczenie kwoty na cenę netto 

i dopisanie zapisu plus obowiązujący vat, wówczas automatycznie wyższy wskaźnik Vatu 

będzie przeliczony, wskazane w uchwale kwoty można uzyskać podejmując  się dzielenia 

przez 1,08  kwot zaproponowanych w uchwale, aby uzyskać cenę netto.  

Przedstawiono nowy zapis proponowanych cen 

,,1) Benzyna  

- 7,37zł netto +Vat za 1 litr; 

2) Olej napędowy  

- 6,91 zł netto +Vat za 1 litr; 

3) LPG  

- 3,34 zł netto + Vat za 1 litr.” 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta wskazał, że ,dziękuje za te propozycje naro-

zsądniejsze sa proste rozwiazania, poprosił o wprowadzenie zapisu. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił o wprowadzenie zapisów do projektu 

uchwały oraz wyświetlenie projektu uchwały. 

Wprowadzono zapisy do projektu uchwały, która została wyświetlona Radnym Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały, nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 

sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Wysokie Mazowieckie na rok 

szkolny 2022/2023. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIX/227/2022 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście 

Wysokie Mazowieckie na rok szkolny 2022/2023) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Wysokiem Mazowieckiem. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Wysokiem Mazowieckiem radni otrzymali pocztą elektroniczną. Projekt był prze-

dmiotem analizy komisji funkcjonowania miasta, poprosił o opinię. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. Komisja zajmowała się sprawą, przedstawione zostały 

działania przed przygotowaniem projektu uchwały, m.in. konsultacje , na tle pozostałych 

gmin propozycja wygląda bardzo dobrze. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że proponowany ekwiwalent pieniężny 

dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w WysokiemMazowieckiem naliczony 

za każdą rozpoczętą godzinę od zgłoszenia wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej , w 

wysokości: 

1) 25 zł za udział w działaniach ratowniczych lub akcjach ratowniczych; 

2) 10 zł za udział w szkoleniach lub ćwiczeniach. 

Radny Przemysłąw Alkowski wniósł o zmianę ekwiwalentów w wysokościach uzależnionych 

od minimalnego wynagrodzenia dla działań ratowniczych 1/100 minimalnego wynagrodzenia  

co stanowi odpowiednik około 30 zł, a za udział w szkoleniach lub ćwiczeniach 1/200 mini-

malnego wynagrodzenia co stanowi odpowiednik 15 zł.   

W dyskusji uczestniczyli: 

Radna Katarzyna Ogrodnik, Burmistrz Miasta Jarosław Skiekierko, Radny Przemysław Al-

kowski, Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński, Przewodniczący Komisji Funk-

cjonowania Miasta Bogdan Matuszewski, Radny Józef Sokolik, Przewodniczący Komisji Fin-

ansowej Wojciech Moczydłowski, Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek. 

 Radni poruszali aspekty formalne  oraz zadawali pytania wnioskodawcy tj. możliwość 

określenia proponowanych wskaźników kwot, zadawali pytania dotyczące ewentualnej zmi-

any minimalnego wynagrodzenia.         

 W dyskusji przeważały argumenty, że propozycja nie została przedstawiona na komis-

jach w związku z czym radnym trudno odnieść się i przeanalizować założenia wniosku. 

 Wskazywano, iż propozycja ekwiwalenów określona w projekcie uchwały przedsta-

wionym na komisji Funkcjonowania Miasta została skonsultowana z OSP, oraz wypada dobrze 

na tle gmin z powiatu, zakłada wzrost ekwiwalentów o 30 % , ponadto Rada Miasta powinna 

taką uchwałę podejmować nie rzadziej jak raz na dwa lata.      

 W dyskusji poruszono stawki ekwiwalentu w gminach ościennych, niektóre gminy w 

założeniach uwzględniają zwrot kosztów dojazdu strażaków OSP do punktu KSRG w mieście 

Wysokie Mazowieckie, taka konieczność nie występuje,  proponowane kwoty ekwiwalentów 

są kwotami średnimi w porównaniu do gmin ościennych. 
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 Radni w związku z propozycją  zmiany projektu uchwały w dniu sesji, poruszyli temat 

organizacji prac rady i komisji, przeważały argumenty, iż istniała możliwości zgłoszenia 

powyższego wniosku na  komisjach, bądź szerszego przeanalizowania projektu uchwały rów-

nież na posiedzeniach innych komisji. ( nie tylko na komisji Funkcjonowania Miasta  analizu-

jącej projekt, zgodnie z właściwością określoną w uchwale)     

 W związku z tym, iż zwołując posiedzenie w zgodzie z właściwością określoną uchwałą 

Rady Miasta Nr II/4/06 w sprawie powołania stałych komisji rady,  Statutem Miasta Wysokie 

Mazowieckie, przyjętymi planami prac komisji, przewodniczący komisji kształtują porządek 

obrad dowolnie,  a w związku z ,,odpowiednio wczesnym przedstawieniem porządku obrad 

sesji Rady Miasta“  ,,mają możliwość dowolnego dobierania punktów porządku“ dodanie do 

porządku interesującego przewodniczącego komisji punktu uznano za kwestię zależną od woli 

przewodnicząych komisji, którzy ,,odpowiadają za organizację prac komisji“. 

  Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zaapelował do przewodniczących ko-

misji, aby jak najwięcej punktów, które ,,odpowiadają pracom komisji“ było obejmowanych 

porządkiem obrad komisji, a w przypadku wątpliwości, czy jakiś punkt powinien znaleść się w 

porządku obrad zawsze można skontaktować się bezpośrednio z Przewodniczącym celem 

omówienia kwestii. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie wniosek złożony przez 

Radnego Przemysława Alkowskiego. 

Głosowanie w sprawie wniosku radnego P.Alkowskiego w sprawie zmiany formuły określania 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Wyso-

kiem Mazowieckiem. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 3, 

przeciw 8, wstrzymało się od głosu 3. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt w sprawie u-

stalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Wysokiem Mazowieckiem. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XXXIX/228/2022  w sprawie uchwalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Wysokiem Mazowieckiem w załączeniu 

do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 
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Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji w przedmiocie projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na 2022 rok wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 

nie zgłoszono. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wskazał, że uchwała zakłada zwiększenie środków na 

budynek komunalny około 200 tys. zł., zgodnie z umową zawartą z BGK inwestycja opiewa na 

około 7 mln zł  należy uruchomić 10 % swoich środków, tylko dlatego żeby BGK wypłacił pulę 

środków na cały budynek, co pomniejsza wydatki przewidziane w budżecie przewidziane na 

2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XXXIX/229/2022  w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w załączeniu 

do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wy-

sokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022-2025. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. 

Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski komisja wydała opinię pozy-

tywną. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie zmia-

ny Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025 wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 

nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XXXVII.220.2022%20z%20dn.%202022-04-28.pdf/attachment.1
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(W załączeniu uchwała Nr XXXIX/230/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finan-

sowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2025. XXXVII/221/2022 ) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 9 Interpelacje i wnioski radnych. 

Nie zgłoszono 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 10 Sprawy różne. 

Radna Katarzyna Ogrodnik zapytała jak wygląda, struktura ilość, zatrudnienie obywateli 

Ukrainy w naszym mieście. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformwał, że na terenie miasta przebywa około 

120 osób, na terenie szkoły przebywa około 20 osób,  zauważalna jest tendencja malejąca.  

Burmistrz ponadto wskazał, że sytuacja jest dynamiczna, około dwudziestu kilku osób pracu-

je, te osoby, które chcą pracować nie mają trudności ze znalezieniem pracy, trudno jest 

wskazać dokładną liczbę w tym przedmiocie.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński przekazał podziękowania pracownikom 

Urzędu Miasta za sprawne i szybkie zorganizowanie zgłoszenia dotyczącego załatania dużej 

dziury która pojawiła się przy ulicy Armii Krajowej.  

Radny  Karol Nowicki wskazał, że są osoby w jednostkach organizacyjnych zarabiające mniej 

niż 3 tys. na rękę co stanowi minimum egzystencji, w związku z inflacją radny uznał, że pro-

blem należy rozwiązać jak najszybciej. Zdaniem radnego nie są to znaczne koszty dla budże-

tu, i należy tym osobom wyrównać  wynagrodzenia, aby osiągnęli minimum egzystencji.  

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wskazał, że nie jest przeciwko podnoszeniu wynagro-

dzeń. Podwyżki, które miały miejsce ostatnio w granicach około 500 zł brutto miały miejsce 

również w jednostkach organizacyjnych, kwestia podnoszenia wynagrodzeń to delikatna 

kwestia, dodatkowo miasto ma dużo zobowiązań, kosztów utrzymania, które zaczynają się 

równać z bieżącymi dochodami. Burmistrz wskazał, że w związku ze zmianami przepisów 

planowane są podwyżki od  stycznia 2023 roku, w ramach podwyżek pracownicy otrzymają 

podwyżki również po około 500 zł brutto ,,nie tylko osoby z minimalnym wynagrodzeniem”.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał czy będą wakacyjne lektoraty dla 

uczniów ukraińskich, którzy pójdą od września do naszych szkół. 

Odpowiedzi udzielili obecni na sali obrad Dyrektorzy Szkół i Dyrektor MOK w Wysokiem Ma-

zowieckiem. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformował, że  od 1 września dzieci z Ukrainy będą 

przypisane do polskich klas, będą przypisane do swoich roczników, aktualnie zostało tylko 17 

osób. 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 11 Zapytania i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad. 12 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad (godz. 14 17)Przewodniczący Rady Miasta  

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXVII.221.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.28.04.2022.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXVII.221.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.28.04.2022.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXVII.221.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.28.04.2022.docx/attachment.1
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zamknął XXXIX sesję Rady Miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Damian Cieślukiewicz 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

   Marek Kajurek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


